

Title (en)

PUBLICITY SUPPORT DEVICE FOR INSTALLATION ON A VEHICLE ROOF.

Title (de)

AUF EINEM WAGENDACH ZU BEFESTIGENDER WERBETRÄGER.

Title (fr)

DISPOSITIF DE SUPPORT PUBLICITAIRE FIXABLE SUR LE TOIT D'UN VEHICULE.

Publication

EP 0495840 A1 19920729 (FR)

Application

EP 90915131 A 19901008

Priority

- FR 9000716 W 19901008
- FR 9002074 A 19900215
- FR 8913463 A 19891010

Abstract (en)

[origin: WO9106087A1] The publicity support device mountable on a vehicle roof is comprised of the combination on the one hand of a rectangular panel (1) made of multilayer plastic material and presenting three folds (2, 3, 4) parallel to one of its edges delimiting three surfaces (5, 6, 7) and a flap (8) whose length is slightly smaller than the width of the roof (18) of the vehicle on which the device is mounted, thereby allowing to form a tubular structure of which the cross-section is a triangle substantially rectangle, and on the other hand, of a bendable fixing system consisting of one or a plurality of magnetic rubber elements or elastic cables. It is intended to be fitted on all vehicles, both professional and private.

Abstract (fr)

La présente invention a pour objet un dispositif de support publicitaire fixable sur le toit d'un véhicule. Il est constitué par la combinaison d'une part, d'un panneau rectangulaire (1) réalisé dans un matériau plastique multicouche et comportant trois plis (2, 3, 4) parallèles à l'un de ses côtés délimitant trois surfaces (5, 6, 7) et un rabat (8), d'une longueur légèrement inférieure à la largeur du toit (18) du véhicule à équiper, permettant de former une structure tubulaire dont la section est un triangle sensiblement rectangle, d'autre part, d'un système de fixation cintrable composé d'un ou plusieurs éléments en caoutchouc magnétique ou de câbles élastiques. Il est destiné à l'équipement de tous véhicules, aussi bien professionnels que particuliers.

IPC 1-7

G09F 21/04

IPC 8 full level

G09F 21/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 21/04 (2013.01); **G09F 21/042** (2020.05); **G09F 21/041** (2020.05); **G09F 21/043** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9106087A1

Cited by

CN108523760A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9106087 A1 19910502; AT E117115 T1 19950115; AU 6531390 A 19910516; DE 69016037 D1 19950223; DE 69016037 T2 19950831; EP 0495840 A1 19920729; EP 0495840 B1 19950111; FR 2658352 A2 19910816; FR 2658352 B2 19950317

DOCDB simple family (application)

FR 9000716 W 19901008; AT 90915131 T 19901008; AU 6531390 A 19901008; DE 69016037 T 19901008; EP 90915131 A 19901008; FR 9002074 A 19900215